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Het Amersfoort Voetbalkampioenschap van 2022 was een groot succes.

Bij ASC Nieuwland was de publieke belangstelling overweldigend, opvallend 
daarbij was de aanwezigheid van de hoeveelheid Amersfoortse jeugd.

Het evenement lijkt hierdoor ook steeds meer een “meet and greet” te worden 
voor jongeren tijdens hun laatste vakantiedagen. De laagdrempeligheid blijft 
door de lage toegangs-en horecaprijzen gegarandeerd.

Sinds de start van de nieuwe opzet, inmiddels alweer 15 jaar geleden, zijn 
de toegangsprijzen van € 2,50 Euro voor een dagkaart, € 5,- voor een pas-
se-partout en gratis toegang voor de jeugd tot 14 jaar nooit verhoogd.

Het is ook niet nodig de prijzen te verhogen. De Stichting AVK is kerngezond 
en voor het nieuwe toernooi hebben we weer een aantal sponsoren erbij 
gekregen, terwijl het ons steeds weer lukt bijna alle bestaande sponsoren 
binnenboord te houden.

Veel sponsoren steunen het evenement al vanaf het eerste uur, dat is best 
uniek. Eén daarvan is Smeeïng Elektra, verderop in deze krant leest u een 
interview met eigenaar Youri Smeeïng.

Tijdens de finale 2022 waren er 2.800 betalende toeschouwers aanwezig. Dit 
aantal is een absoluut record en de sfeer was grandioos.

Er was best wat gedoe over parkeren, terwijl ASC Nieuwland dat perfect 
had geregeld. We doen daarom ook nu weer een beroep aan iedereen: kom 
alsjeblieft op de fiets of scooter. De Dorresteinsesteeg wordt afgesloten voor 
auto’s. Daar komen grote stallingen voor fietsen en scooters. Kom je toch met 
de auto, dan zul je toch een stukje moeten lopen.

Het AVK is de traditionele start van het nieuwe voetbalseizoen, het vorige was 
sportief geen heel groot succes voor de clubs uit Amersfoort. VVZA en ASC 
Nieuwland werden het slachtoffer van de versterkte degradatieregeling en 
ook VOP moet dit seizoen een klasse lager gaan spelen.

Daartegenover staat de promotie van Cobu Boys, dat weer terugkeerde in de 
4e klasse. Hoogland maakte een goede eindspurt. Die werd net iets te laat 
ingezet, daardoor eindigde zij als vierde en miste zij net deelname aan de 
nacompetitie voor promotie naar de derde divisie.

Ook dit jaar wordt er tijdens het toernooi een Footlab georganiseerd. 120 
jeugdspelers en speelsters kunnen daar gratis aan meedoen. Er zijn al veel 
aanmeldingen binnen. Intersport van Dam en Adidas maken dit evenement 
weer mogelijk, terwijl Jacco Slot, de broer van Feijenoordtrainer Arne Slot, die 
middag de leiding heeft. Het belooft net als vorig jaar weer zeer spectaculair 
te worden.

Laten we hopen dat het toernooi bij AFC Quick 1890 net zo succesvol wordt als 
dat bij ASC Nieuwland.

Piet Hoek 
Voorzitter Stichting Amersfoorts Voetbalkampioenschap
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AFC Quick 1890 heeft duidelijke visie
De Amersfoortse Football Club Quick 1890, 
dit jaar gastheer van het Amersfoorts 
Voetbalkampioenschap, behoort tot een rijtje 
traditieverenigingen in Nederland. De bijna 133 
jaar oude club kent nog vele tradities, waaron-
der de jaarlijkse reünie op de eerste zaterdag 
van oktober, die ieder jaar wordt geleid door 
een andere tafelvoorzitter en waarbij de aanwe-
zigen het Quick-lied uit volle borst meezingen. 
De regels van de reüniecommissie zijn wel aan-
gepast aan de huidige tijd. Iedereen die de club 
van rood en zwart een warm hart toedraagt is 
welkom. Dat is namelijk een van de kernwaarden 
van de vereniging. Sinds een aantal jaren heeft 
dat welkom zijn niet alleen betrekking op het 
voetbal, maar ook op sociaal maatschappelijke 
aspecten. De club zet zich in voor initiatieven van 
het Ouderenfonds, organiseert in het kader van 
het project de ‘huiskamer van Dorrestein’ evene-
menten, waaronder deze winter een concert van 
het Bach-ensemble, en is start- en eindpunt voor 
fiets- en wandelactiviteiten. 
Op voetbaltechnisch gebied maakt de vereniging 
ook een ontwikkeling door. Waar de club in het 
verleden bekend stond door het ‘aantrekken’ van 
spelers om zo hoog mogelijk te spelen, is daar 
geen sprake meer van. Gevolg is dat alweer een 
aantal jaren in de derde klasse wordt gespeeld. 
Door het aansluiten van talenten uit de eigen 

jeugdafdeling en andere clubs, heeft het eerste 
elftal nu een jeugdige uitstraling. De ambitie ligt 
hoger dan het huidige niveau. Stap voor stap 
wordt gewerkt aan het steeds beter leren voet-
ballen vanaf de jongste jeugd, het begeleiden 
en opleiden van jeugdkader en het beschikken 
over een pedagogisch voetbalklimaat. Op de 
velden van Dorrestein wordt in totaal door 65 
teams zeven dagen per week gevoetbald. Vanaf 
zondagmorgen vroeg de kabouters en F-League 
tot en met zaterdagmiddag laat de oudste jeugd 
en jonge senioren. Iedere jeugdspeler, jongen of 
meisje, van AFC Quick 1890 wordt de mogelijkheid 
geboden om, naast het spelen van de wedstrijd in 
het weekend, doordeweeks minimaal twee keer 
per week te trainen. In de jongste jeugd wordt het 
‘gelijke kansen’-principe gevolgd. Dit houdt in dat 
alle kinderen dezelfde training krijgen aangebo-
den door trainers via de club en er niet meer wordt 
geselecteerd. Vanaf de O11-leeftijd wordt het seri-
euzer en spelen de jeugdteams zo hoog mogelijk. 
Het ontwikkelen van talenten van ieder kind in een 
veilige omgeving staat echter op nummer één. 
Daar zetten trainers, begeleiders, ander kader en 
vrijwilligers zich iedere dag voor in. 
Tijdens het Amersfoorts Voetbalkampioen schap 
zetten vrijwilligers van de club zich in om het alle 
deelnemers en bezoekers naar de zin te maken. 
Iedereen is welkom op Dorrestein!

Het hoogtepunt van de Amersfoortse voet-
balkalender! Alle Amersfoortse voetballief-
hebbers die samenkomen op één toernooi, 
Met veel onderlinge sportiviteit uitmaken 
wie met de beker naar huis mag. Het 
Amersfoorts Voetbalkampioenschap brengt 
alle clubs en heel veel teams op de been.

De organisatie betekent nogal wat voor de 
gastclub: het is een grote ontvangst met 
veel voorbereiding. Dit jaar mag AFC Quick 
1890 haar velden openstellen. Een mooie 
setting voor een geweldig voetbalfeest.

Het evenement is een traditie om trots op 
te zijn. Naast het sportieve element is het 
sociale ook een traditie. We zijn allemaal 
ook elkaars buren, clubgenoten, familie, 
vrienden, kennissen, klanten of collega’s, 
dus er wordt flink ontmoet langs de lijn. Dat 
is goed voor de sport, goed voor de clubs, 
goed voor ons allemaal. 

 Amersfoort is een sportieve stad. We vinden 
het erg belangrijk dat alle Amersfoorters 
van jongs af aan sporten, bewegen en 
fysiek bezig zijn. Het is gezond en je leert er 
sociale vaardigheden. Sportende mensen 
zijn minder vaak ziek, leven gezonder en 
hebben vaker een prettig sociaal leven. 

Door toernooien zoals het AVK blijft 
Amersfoort dat lekkere sportklimaat 
houden. En kun je van straatvoetballertje 
uitgroeien tot stadskampioen. 

Ik wens alle deelnemers en toeschouwers 
een fantastisch toernooi toe en bedank 
ook de vrijwilligers, dan ben je sowieso een 
winnaar.

Ben van Koningsveld
Wethouder Sport & Bewegen
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INTERSPORT VAN DAM  

Birkstraat 103, 3768 HD Soest

JR. PHANTOM GX LUB  
FG/MG

€  49‚99

PHANTOM GX ACADEMY 
FG/MG

€  84‚99

JR. ZOOM MERCURIAL  
SUPERFLY 9

€  74‚99

ZOOM MERCURIAL  
SUPERFLY 9 ACAD

€  94‚99
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Samir Aboujid
Jacco Baas
Jelle Besselsen
Bram van den Boogaard
Gert van den Broek
Rick van Bussel
Nurettin Eren
Ids Gerritsma

Nick Hendrikx
Rowdy Jensch
Johan Jensch
Jesse Knetsch
Albert te Lindert 
Michel Nijdeken
Jessey van Pinxteren
Martijn Rook

Vincent Smedinga
Frank Tol
David Vriesenga
Andre Willems
Andy Wolff
Murat Yanat

Scheidsrechters 

Zaterdag 12  augustus 2023
Aanvang: Wedstrijd Ploegen 

12.15 1 KVVA  – AFC Quick 1890  

12.15 2 De Posthoorn – HVC 

14.30 3 VOP – Cobu Boys  

14.30 4 Hooglanderveen – APWC  

14.30 5 Amsvorde – ASC Nieuwland

Maandag 14 augustus 2023
Aanvang: Wedstrijd Ploegen 

18.45 6 Hoogland – VOP/Cobu Boys  

18.45 7 Posthoorn/HVC – Hooglanderveen/APWC

20.45 8 KVVA/AFC Quick 1890 – VVZA 

20.45 9 Amsvorde/ ASC Nieuwland – CJVV

Dinsdag 15 augustus 2023
Aanvang: Wedstrijd Ploegen 

19.00 10 Verliezers; 2 laagste volgens ranking *  

20.00 11 Verliezers; 2 hoogste volgens ranking *

Woensdag 16 augustus 2023
Aanvang: Wedstrijd Ploegen 

18.45 12 Winnaar wedstrijd 6 – Winnaar wedstrijd 7  

20.45 13 Winnaar wedstrijd 8 – Winnaar wedstrijd 9

Donderdag 17 augustus 2023
Aanvang: Wedstrijd Ploegen 

18.45 14 Verliezers; 2 middelste volgens ranking  

19.00 15 Verliezers; 2 laagste volgens ranking  

20.45 16 Verliezers; 2 hoogste volgens ranking 

Vrijdag 18 augustus 2023
Aanvang: Wedstrijd Ploegen 

18.45 17 Verliezer wedstrijd 12 – Verliezer wedstrijd 13 

20.30 18 Winnaar wedstrijd 12  –  Winnaar wedstrijd 13

Wedstrijdschema

* zie wedstrijdschema voor de gehanteerde ranking op www.amersfoortsvoetbalkampioenschap.nl/lotingschema/
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Thomas Baake debuteert op 
dit AVK, maar won hem al wel 

Deze editie van het Amersfoorts Voetbal-
kampioenschap wordt georganiseerd bij 
AFC Quick 1890. Thomas Baake werd dit jaar 
vooruitgeschoven door de thuisclub, want hij 
‘woont’ zo ongeveer op Sportpark Dorrestein. 
,,Dat klopt wel’’, lachte de 21-jarige midden-
velder. ,,Op mijn vierde ben ik bij Quick begon-
nen. Sindsdien heb ik er altijd gevoetbald en 
ik doe nog meer.’’
Zo begint Baake aan zijn zesde jaar als jeugd-
trainer. Bovendien is hij hoofd jeugdopleiding 
van de onderbouw van de leeftijden acht tot 
twaalf jaar. ,,Ik doe ook nog wat vrijwilligersta-
ken, zoals helpen bij evenementen. Dus ik ben 
wel erg vaak op de club te vinden ja.’’
Met de JO15-1 won de jonge coach ook het 
jeugd-AVK. ,,Dat is een goede lichting die op 
divisie niveau speelt. Als trainer heb ik het 
toernooi dit jaar al gewonnen, maar als speler 
moet ik nog debuteren op het hoofdtoernooi.’’
Sinds een paar jaar speelt de clubman in het 
eerste elftal van de zondagderdeklasser. De 
route die Baake daarvoor aflegde was geen 
normale. ,,Tot aan de D1 zat ik in de selec-
tie-elftallen, maar deed daarna een stapje 
terug. Ik wil het geen vriendenteam noemen, 
want er speelden meerdere jongens in dat 
team die voorheen ook in de eerste teams 
speelden, alleen was het dus geen selectie.’’
Vanuit de JO19-2 stapte de destijds 17-jarige 
Amersfoorter over naar de senioren. In het 
tweede elftal werd hij direct aanvoerder. ,,Ik 
was de jongste van dat elftal, dus dat was wel 

apart. Er waren te weinig spelers om in een 
JO19-1 te spelen. De rest schoof door naar 
het tweede. Dat was dus een jong team, dat 
maakte de overstap naar de senioren relatief 
makkelijk.’’
Na een jaar sloot Baake bij het eerste elftal aan, 
maar in de winterstop daarvoor debuteerde 
hij al. ,,We oefenden tegen Hooglanderveen en 
door blessures mocht ik zelfs starten. Ik wilde 
me heel graag bewijzen. Ik liep dus extra hard 
en ik speelde ook erg goed. Cedric Kapelle 
waarschuwde me nog tijdens de wedstrijd 
dat ik af en toe ook mijn rust moest pakken. 
Hij zag het goed, want kort daarna scheurde 
ik mijn hamstring af.’’ 
De adaptieve middenvelder kwakkelde 
daarna met meerdere blessures. Zo ook aan 
de start van afgelopen seizoen. Baake was 
zich aan het klaarstomen voor het AVK bij ASC 
Nieuwland na een meniscusblessure, maar 
opnieuw sloeg het noodlot toe. ,,Op de laatste 

training voor de start van het toernooi draaide 
ik open en kreeg ik van een teamgenoot een 
vliegende tackle op mijn knie. Ik miste het AVK 
en moet dus nog steeds debuteren.’’
Is daar een betere plek voor dan in je eigen 
huis? ,,Het is prachtig dat het dit jaar bij ons is. 
Cedric zegt alleen dat ik toch wel weer gebles-
seerd raak en dat ik dus ook deze editie wel 
weer zal missen. Hopelijk zit hij dit keer wél 
fout, haha.’’
Baake kijkt in elk geval al smachtend uit naar 
de toernooistart. ,,Het AVK is misschien wel 
het grootste evenement van de stad. Dat is dan 
in jouw sport en ook nog eens bij je eigen club. 
Ik ken steeds meer mensen bij verschillende 
clubs. Die komen hier allemaal bij elkaar. 
Spelen in toernooivorm is het leukste wat er 
is. Tel dat bij elkaar op en je snapt waarom ik 
er elke dag bij ben. Hopelijk als speler tot en 
met de finale!’’

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
,,Tycho van der Werff is écht een heel goede speler. Hij is regelmatig geblesseerd, maar als 
hij fit is lost hij zóveel problemen op. Als centrale verdediger is hij geen twee meter, maar 
toch sterk in de duels en enorm snel. Hij is niet iemand die scoort of veel coacht. Toch doet 
hij wat hij moet doen. Als 23-jarige heeft hij al heel grote stappen gezet.’’
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Het gebeurt niet vaak dat iemand 
eerst als trainer een prijs wint en 
pas daarna als speler. Thomas 
Baake hoopt deze unieke pres-
tatie te leveren. De 21-jarige mid-
denvelder van AFC Quick 1890 
speelde nog geen wedstrijd op 
het AVK, maar won het toernooi al 
wel als trainer van de JO15. ,,Laat 
het een voorbode zijn.’’

PJOTR POS



Bedankt sponsoren!

Sponsoring zorgt dat we álle leden 
kunnen bedienen met extra 

activiteiten en evenementen.
 

Een deel van onze leden is niet in 
staat om eventuele extra 

bijdragen te kunnen betalen en 
wordt al gesteund door 
gemeentelijke fondsen. 

Wij willen voor alle leden een 
aantrekkelijke vereniging blijven.

Sponsorcommissie AFC Quick 

Sponsoring is meer dan vooral 
gunnen vanuit betrokkenheid.

Als AFC Quick 1890 willen we
samen met sponsoren werken aan
wederzijdse toegevoegde waarde.

Neem contact op met 
sponsorcommissie@afcquick1890.nl

voor meer informatie!
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Muratcan Erdogan begon bij ASC Nieuwland 
bij de ‘kabouters’ en bleef daar tot en met de 
JO19-1. ,,Bij toeval ben ik op jonge leeftijd al 
op doel terecht gekomen’’, begint de 21-jarige 
Amersfoorter zijn verhaal. ,,We hadden geen 
keeper, dus ging ik het maar doen. In de jeugd 
speelde ik alles, maar  toen ik over moest naar 
de senioren was er voor mij geen garantie op 
speeltijd.”
,,Hossein Mezbanali en Tarkan Gokalp waren 
bezig om APWC-zaterdag op te zetten. Ze 
vroegen me of ik me wilde aansluiten bij hun 
team. Ik heb daarna ook goede gesprekken 
gevoerd met Iman Evre en dacht dat het goed 
voor mijn ontwikkeling zou zijn als ik die stap 
zou maken.”
Erdogan draaide een uitstekend seizoen, maar 
stapte na een jaar toch over naar de zondag-
tak. ,,We trainden maar één keer in de week, 
terwijl ik gewend was om twee keer per week 
te trainen. Bij de zondag deden ze dat wel en 
ze speelden ook op een hoger niveau. In over-
leg met Muslu Nalbantoglu en opnieuw Iman 
Evre ben ik over gegaan.”
Het eerste jaar op zondag beviel prima. ,,Qua 
niveau was het hoger dan de vierde klasse 
op zaterdag. Roda’46 en Abcoude staken wel 
boven de rest uit. APWC eindigde als zesde, 
dus in de middenmoot. We hebben teveel 
punten laten liggen tegen ploegen die zijn 
gedegradeerd, terwijl we ploegen die boven 
ons eindigden zoals Amsvorde en Roda 
hebben verslagen.”

,,Het enige nadeel vond ik dat we tegen 
allemaal onbekende tegenstanders speel-
den. Het is leuker om tegen ploegen uit de 
buurt te spelen. Nu wist je vaak niets van de 
tegenstanders.”
,,Als doelman heb ik me goed doorontwikkeld, 
ook in de coaching. Alleen Roda en Abcoude 
kregen minder treffers tegen. Al was dat 
natuurlijk vooral een teamprestatie. Onze ver-
dediging stond goed en sloot goed op elkaar 
aan.”
,,Ik had Muslu en Mustafa Aksit voor me, ter-
wijl Serif Sengun op rechts stond. Dan heb je 
het over drie oud-profs. Als je zulke mannen 
voor je hebt, dan kun je gerust een wedstrijd 
in gaan hoor.”
De student commerciële economie aan de HU, 
die zijn laatste afstudeerjaar in gaat, overwoog 
geen moment om APWC te verlaten. ,,Ik heb 
totaal niet getwijfeld. Hier maak ik minuten 
en blijf ik me door ontwikkelen. Het is zonde 
als je naar een andere club gaat waar je weer 
vanaf nul moet beginnen en misschien minder 
of helemaal geen minuten maakt.”

De 178 cm lange doelman, die het vooral van 
zijn reflexen en sprongkracht moet hebben, 
deed vorig jaar voor het eerst mee aan het 
AVK. ,,Voor corona ging ik al wel eens kijken. 
Ik herinner me de finale tussen Hoogland en 
APWC nog. Ook heb ik wel eens een jeugd-AVK 
meegemaakt.”
,,Maar nu was het heel anders. Het is echt heel 
gaaf om voor zoveel toeschouwers te voetbal-
len. Al hoor en zie je dat niet meer als je bezig 
bent met de wedstrijd.”
,,We haalden de halve finale. Daarin verloren 
we in de laatste minuut met 2-1 van CJVV. 
Al met al was het een heel mooie ervaring. 
Hopelijk wordt het deze keer weer zo mooi 
voor ons.”
,,We hebben Hooglanderveen als eerste 
tegenstander. Afgelopen seizoen oefenden 
we nog een keer tegen elkaar en werd het 0-0. 
Het zal dus niet makkelijk worden voor ons. 
Hooglanderveen haalde in de tweede klasse 
zelfs de nacompetitie. Maar we weten wat hun 
kwaliteiten zijn. Ik heb er in ieder geval heel 
veel zin in.”

Muratcan Erdogan is pas 21 jaar, maar staat al twee sei-

zoenen achter elkaar onafgebroken onder de lat. Eerst bij 

APWC-zaterdag, daarna bij de zondagtak van de ‘purple 

pride’. ,,Ik heb me goed doorontwikkeld.’’

PETER POS

APWC-doelman 
Muratcan Erdogan 
wordt steeds  
beter

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
Serif Sengül maakt de overstap van APWC naar Hoogland. Dus vanuit de derde klasse 
naar de vierde divisie. Ik denk dat nog niet heel veel mensen weten wie hij is, maar ik 
verwacht dat hij niet alleen meteen een basisplaats af gaat dwingen bij Hoogland, maar 
dat hij zelfs op een nog hoger niveau kan voetballen. Serif is echt degene waar iedereen 
op moet letten.
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bedankt al haar

sponsoren, vrijwilligers

en leden!

100 jarige
v.v. A.P.W.C.
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Zelf was Thomas Peters nooit 

gefocust op het eerste elftal van 

Hooglanderveen, tot er opeens 

een gat was om op te vullen. De 

21-jarige doelman pakte die kans 

en wil nog jaren onder de lat blijven 

staan. 

PJOTR POS

Vanaf jongs af aan voetbalt Thomas Peters bij 
Hooglanderveen. ,,Ik speel al jaren in de selec-
tieteams. Na de JO19-1 kwam er ook een JO23, 
dus schoof ik door naar dat elftal en niet naar 
de senioren. Ik was nooit bezig met het eerste 
elftal, want het gat daar naartoe was te groot.’’
Een jaar geleden ging de zondagtweedeklasser 
over op een andere koers. Er vertrok een elftal 
spelers en dat werd enkel opgevangen met 
spelers uit eigen jeugd. Vanaf het begin zaten er 
meteen zeven spelers vast bij. Daarnaast deden 
er op toerbeurt spelers mee vanuit de JO23-1.
De twee doelmannen vertrokken ook. ,,Dat is 
uniek. Ineens was ik een belangrijke kandidaat 
om eerste keeper te worden. Toen die kans zich 
voordeed ben ik er vol voor gegaan.’’
Stijn Thomassen was de grote concurrent. ,,Hij 
keepte vorig jaar ook al één op de drie wedstrij-
den bij de JO23-1. We zijn aan elkaar gewaagd, 
maar na de voorbereiding kreeg ik de voorkeur. 
Na zes weken in de competitie zou er nog eens 
geëvalueerd worden, maar ik had mijn rol goed 
opgepakt en er was geen reden tot wisselen.’’
De Amersfoorter steeg boven zichzelf uit. ,,Ik 
heb mezelf en anderen verbaasd, écht boven 
verwachting. Vandaar dat ik nog geen moment 
spijt heb gehad om voor het eerste te kiezen. 
Sindsdien ben ik erg gemotiveerd om nog beter 
te worden.’’
Peters erkent ook dat zijn instelling voorheen 
zeker niet altijd op datzelfde niveau was. ,,Ik zat 
altijd wel in de selectie en deed mijn best, maar 
na afloop vond ik vooral ook de gezelligheid 
erg belangrijk. Nu ik bij de senioren zit is er een 

knop omgegaan en heb ik flinke stappen gezet.’’ 
Persoonlijk kende Peters een goed jaar. Het 
eerste elftal kende in zijn geheel een bijzonder 
vreemd seizoen. ,,Met het jonge team wisten 
we dat het moeilijk was om te handhaven met 
de versterkte degradatie. We begonnen matig, 
maar in de tweede periode kwamen we in een 
flow. We pakten punten tegen bijna alle top-
teams en wonnen zelfs de periode. Dat hebben 
we goed gevierd, maar daarna verloren we zo 
vaak achter elkaar dat we moesten vrezen voor 
nacompetitie om degradatie te voorkomen.’’
Peters heeft wel een verklaring voor die dip. 
,,Door het winnen van de periode ging er een 
hoop spanning vanaf. Daarna dachten we 
onbewust: de rest van het seizoen doen we wel 
eventjes.’’
Uiteindelijk kwam het allemaal goed. Zo werd 
het een leerzaam eerste jaar voor de jonge 
doelman. Peters debuteerde toevalligerwijze 

al veel eerder, op zijn zeventiende. ,,Voor dit 
seizoen heb ik maar een paar keer op de bank 
gezeten. Bij de allereerste keer kreeg Rob van de 
Grootheveen al snel rood. Ik mocht dus inval-
len, dat was heel gaaf. Helaas verloren we die 
wedstrijd wel met 2-3 van PVCV en kreeg ik drie 
goals tegen.’’
Het was dus geen droomdebuut voor Peters. 
Op het AVK was dat anders. Na laat terugkomen 
van vakantie keepte hij de verliezerswedstrijd 
tegen ASC Nieuwland en won met 1-3. ,,Dat was 
pas mijn tweede wedstrijd ooit in het eerste. 
Daarom was het wel weer even spannend. 
Zeker ook met al die mensen langs de lijn en 
tegen de thuisclub. Ik heb me daarin goed laten 
zien gelukkig. Dit jaar ben ik wel op tijd terug 
voor het AVK. We hebben met dit jonge team nu 
een jaar ervaring bij de senioren. Het zou gaaf 
zijn als we dit jaar ver komen en de finale halen.’’

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
,,Marc Hessels gaat uitblinken dit toernooi. Het is een heel harde werker centraal op het 
middenveld. Hij speelt pas een jaar bij de senioren, maar heeft al laten zien waarom hij bij 
het eerste zit. Marc heeft drie longen, hij blijft maar gaan. Hij is een stofzuiger die overal 
tussen zit en aan de bal is hij ook goed. Het is een heel fijne speler om erbij te hebben.’’

plotseling onomstreden doelman 
Hooglanderveen

Thomas Peters: 



en het publiek een prachtig & sportief AVK toe. 

Trotse sponsor van voetbalvereniging Hooglanderveen

JUMBO Vathorst wenst de spelers, de organisatie, de gastheer 

plotseling onomstreden doelman 
Hooglanderveen
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Kyle Willemse gaat door  
zolang hij lol in voetbal heeft

Dit seizoen gaat Amsvorde voor het eerst 
in de clubgeschiedenis op zaterdag spelen. 
Kyle Willemse is daar wel blij mee. ,,Op zater-
dag heb je veel meer clubs uit de regio. In 
Amersfoort zelf, maar ook in de dorpen er 
omheen. Zulke wedstrijden vind ik veel leuker, 
dan om weer naar Voorschoten te moeten.”
,,Het afgelopen seizoen hadden we ook tegen-
standers uit Delft en Rotterdam. We moesten 
voor uitwedstrijden half Nederland door 
rijden. Geef mij dan maar tegenstanders uit 
de buurt. Ik werk nu op zaterdag in de zorg, 
maar dat kan ik heel makkelijk naar de zondag 
omzetten. De zorg stopt nooit.”
,,We wisten dat we erin moesten blijven om 
over te stappen naar de derde klasse zaterdag 
en wilden geen hoofdpijn krijgen vanwege de 
nacompetitie. Al een paar wedstrijden voor 
het einde wisten we al dat we niet zouden 
degraderen. Daarmee was het seizoen voor 
ons geslaagd.”

,,Op de slotdag stonden we vierde. Als we 
die plek konden behouden dan zouden we 
de nacompetitie voor promotie in gaan. We 
verloren van Abcoude en werden vijfde. We 
hadden op dat moment nog maar tien man 
van het eerste over. Daarom vond ik het ook 
niet zo erg dat we de nacompetitie misliepen.”
De 26-jarige doelman begon in de jeugd van 
APWC en stapte als D-pupil over naar AFC 
Quick 1890. ,,Daarna heb ik ook nog een uit-
stapje naar Spakenburg gemaakt, maar dat 
was geen succes. De cultuur daar lag me niet 
zo. Ik vond het er niet gezellig en ben na een 
half jaar gestopt. Ik voetbal echt voor de lol 
en dat had ik daar niet. Daarom was ik er snel 
klaar mee.”
De volgende stap was Amsvorde. ,,Daar 
voetbalden veel vrienden van me en was het 
weer heel gezellig. In mijn laatste jaar van de 
A-junioren keerde ik terug bij Quick, omdat ze 
op een heel hoog niveau speelden en Frank 

Corba daar trainer was. Ook al degradeerden 
we uiteindelijk, het werd toch een heel leuk 
seizoen.”
Bij Quick haalde Willemse, die vooral sterk is 
als lijnkeeper, wel het eerste, maar werd geen 
vaste waarde. ,,Ik had Wesley van Beekhoven 
voor me. Toen hij stopte, stopten er veel meer 
en had ik ook niet de motivatie om te blijven. 
Ik wist eigenlijk niet wat ik wilde doen totdat 
Rik Klement me belde en vroeg om naar 
Amsvorde te komen. Dat is alweer vier jaar 
geleden.”
Zijn entree op Nimmerdor was indrukwek-
kend. ,,In mijn eerste zeven wedstrijden hield 
ik telkens de nul. De eerste tegentreffer was 
een penalty die we tegen kregen. Bij Amsvorde 
heb ik het nog steeds heel erg naar mijn zin. Ik 
heb ook geen enkele behoefte om weg te gaan. 
Zolang ik lol in het voetbal heb ga ik door.”
Willemse heeft al de nodige AVK-ervaring. ,,Ik 
weet nog dat Quick het toernooi won. Dat was 
op de velden van CJVV. Zelf was ik toen nog 
A-junior. Dat was prachtig om mee te maken. 
Het toernooi leeft gigantisch in Amersfoort.”
,,We speelden vorig seizoen op veld 2 tegen 
VVZA, maar toch stond het helemaal vol. Na die 
wedstrijd ging ik op vakantie. Als we in de finale 
waren gekomen, dan was ik later vertrokken. 
Stel dat je zo’n wedstrijd kan spelen, dat is een 
geweldige ervaring die je niet wil missen.”
,,Dit jaar heb ik mijn vakantie niet gepland in 
die week. Je weet het maar nooit. We starten 
tegen Nieuwland. Ik heb er nu al zin in. Na de 
zomer heb ik altijd weer veel zin om weer te 
beginnen, zeker als het AVK de start van het 
seizoen is.”

Op welke speler moeten we dit 
AVK letten?
Emran Barakzai speelt bij ons. Hal-
verwege vorig seizoen ging hij naar 
Indonesië, maar gelukkig sluit hij weer 
aan. Emran is echt een voetballer waar-
door anderen om hem heen makkelijker 
gaan voetballen. Je kunt de bal  altijd bij 
hem kwijt. Hij heeft vroeger zelfs bij Ajax 
gevoetbald. Je ziet echt aan alles dat hij 
heel goed kan voetballen.
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Op de slotdag van het seizoen liep Amsvorde deelname aan de nacom-

petitie voor promotie naar de tweede klasse mis. Op dat moment was het 

seizoen allang geslaagd vond Kyle Willemse. ,,Onze doelstelling was hand-

having en dat hadden we al bereikt. Bovendien hadden we aan het einde 

zoveel blessures, dat het maar goed was ook dat het klaar was voor ons.”

PETER POS
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Tom van Brero en  
ASC Nieuwland  
jagen op eerherstel

PJOTR POS

Tijdens de voorbereiding op afgelopen com-
petitie liep ASC Nieuwland meteen een deuk 
in het zelfvertrouwen op. Zelf organiseerden 
ze dat AVK en na het bereiken van de finale in 
2019 stroomde de ploeg van Dennis Been in 
de tweede ronde in. Daarin werden ze meteen 
uitgeschakeld door APWC. In de herkansing 
was ook Hooglanderveen te sterk. 
,,Het werd een grote teleurstelling’’, geeft Tom 
van Brero toe. ,,Alles was goed geregeld, er 
was een grote opkomst en het was hartstikke 
gezellig met zoveel bekenden. Dan zie je dat 
we in de eerste ronde meteen worden uitge-
schakeld. In de herkansing wil je het dan nog 
eens laten zien, maar verliezen we weer.’’

Het waren twee flinke dreunen voor Van Brero 
en de club waar hij al sinds zijn vijfde actief is. 
,,Ik had er zóveel zin in. Je kent alles en ieder-
een wat er rondloopt. Voor mij persoonlijk 
voelde het ook niet alsof de spanning te groot 
werd. Het is gewoon heel jammer.’’
De competitie verliep daarna ook moeizaam 
in de tweede klasse. ,,Het was een vervelend 
seizoen. We begonnen naïef en hadden daar-
door een moeilijke start. Na de winterstop 
hebben we het goed opgepakt en haalden we  
nog wel echt veel punten. Alleen weet je op 
een gegeven moment dat je toch nacompeti-
tie moet spelen en het er dan om gaat.’’
In de nacompetitie degradeerde Nieuwland 

op pijnlijke wijze. ,,Je weet dat je goede tegen-
standers tegenkomt en Hees was dat zeker. 
Maar als je dan tóch 0-1 voor staat en zij er in 
de 98e minuut nog een verlenging uitslepen, 
dan ga je mentaal kapot. We dachten al dat we 
er waren. Als je met tien man aan die verlen-
ging begint dan wordt het wel heel zwaar en 
dan ben je meteen gedegradeerd.’’
De 22-jarige Amersfoorter weet wel waar hij 
het moet zoeken. ,,Je moet altijd eerst naar 
jezelf kijken. We zijn in de afgelopen jaren wat 
ervaring verloren. Op de training miste ik af 
en toe een stukje winnaarsmentaliteit. Dan 
dacht ik: het mag onderling wel wat harder. 
Zo trokken we in de wedstrijden niet altijd een 
resultaat over de streep.’’
Dat stukje karakter wordt deze zomer toege-
voegd. Er keren namelijk spelers in een wat 
oudere leeftijdsklasse terug aan de Laan van 
Duurzaamheid. ,,Dat zijn goede aanvullingen. 
Zo hebben we een veel betere mix van alle 
leeftijden en voegen we die winnaarsmenta-
liteit toe.’’
Na de wisselingen in de selectie is het duide-
lijk dat Van Brero met zijn ploeg op eerherstel 
jaagt. ,,Het is realistisch om te zeggen dat 
we voor promotie gaan. Het is niet zo dat we 
meteen moeten, maar het is wel haalbaar.’’
Eerst kijkt de oudere broer van aanvaller Thijs 
van Brero uit naar het AVK. ,,We willen aan 
Amersfoort laten zien dat vorig jaar een inci-
dent was en weer veel wedstrijden winnen.’’
De student bedrijfskunde aan de HVA zal in elk 
geval veel avonden aanwezig zijn. ,,Ik houd 
van voetbal, kijken en spelen. In het weekend 
staat de tv de hele dag aan met de Eredivisie, 
Premier League en La Liga. Op een vrije avond 
vind ik het ook nog altijd leuk om met vrien-
den lekker een balletje te trappen. We spelen 
allemaal ook nog eens bij Nieuwland, dus dat 
is mooi nieuws voor de komende jaren.’’

Na een seizoen met tegenslagen is ASC Nieuwland gebrand op revanche. 

Om te beginnen op het AVK. Op jacht naar eerherstel zal Tom van Brero 

het voortouw nemen, centraal achterin bij de Tricolores. 
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Op welke speler moeten we dit 
AVK letten?
Iwan Mooibroek is een goede vriend van 
mij en komt volgend jaar weer terug bij 
ASC Nieuwland na vier jaar bij Hoogland 
2. Het is een geweldige voetballer. Soms 
scoorde hij na een dribbel langs vier 
man. Hij werd niet voor niks kampioen in 
de reserve hoofdklasse afgelopen jaar. 
Hij kan een grote toegevoegde waarde 
worden voor ons met zijn acties en 
doelpunten.
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‘Als broers proberen we  
elkaar echt wel te helpen’

Het werd een bijzonder seizoen voor de broers Vincent 

en Rinze Muis. Vincent (22) keerde met veel verwach-

tingen terug bij Hoogland, maar speelde aanvankelijk 

weinig. Rinze (19) ging er vanuit dat hij vooral in de 

O23 zou spelen, maar maakte vooral voor de winter-

stop juist veel minuten. Aan het einde van het seizoen 

streden de twee broers zij aan zij op het middenveld 

en blikken tevreden terug.

PETER POS

Terwijl Hoogland in januari op trainingskamp ging, stonden Vincent en 
Rinze Muis met hun familie op de lange latten. ,,Die skivakantie was al 
gepland’’, opent Rinze het gesprek. ,,Meegaan op trainingskamp leek 
me wel leuk, maar door corona waren we een paar jaar niet op winter-
sport geweest, dus dit was nog leuker.”
,,Ik koos er ook voor om met de familie op vakantie te gaan. Ik was 
al heel lang niet geweest en dus blij dat ik weer een keer kon skiën’’, 
vult Vincent aan. Voor hem speelde er nog wat. ,,Voor de winterstop 
speelde ik heel weinig en ik twijfelde heel sterk of ik nog wel door wilde 
gaan. Ik had helemaal geen plezier meer in het voetbal.”
Het leidde niet echt tot diepe ‘broedergesprekken’, legt de oudste van 
de twee uit. ,,Je probeert elkaar natuurlijk wel te helpen. Maar als het 
minder gaat zoals met mij in die periode, dan praten wij daar niet echt 
over.’’
Dus stelde Vincent zich tijdens de familievakantie zichzelf de vraag: 
‘Ga ik voor het voetbal, of laat ik het gaan.’ ,,Ik heb toen besloten om 
er volle bak voor te gaan en dat heeft zich uitbetaald.”
Vincent Muis was in de jeugd van Hoogland een groot talent en werd 
opgepikt door IJsselmeervogels. Bij die club haalde hij de A-selectie, 
maar speelde zijn wedstrijden vooral in de O23. Via Hercules keerde 
de middenvelder een jaar geleden terug bij Hoogland.
,,Ik keerde terug bij Hoogland in de verwachting een vaste waarde te 
worden. Ik stond namelijk bekend als een eeuwig talent. Bij Vogels heb 
ik wel eens meegedaan in een oefenwedstrijd. Bij Hercules speelde 
ik ook wel wat competitiewedstrijden, maar ik werd daar geen vaste 
waarde.”
Het was dus even slikken dat hij ook bij Hoogland in de eerste com-
petitiehelft weinig speeltijd kreeg, terwijl Rinze juist wel veel minuten 
maakte. ,,Ik vergelijk mezelf niet met Rinze. Ik was er juist heel trots op 
dat hij wel speelde. Zelf vind ik dat ik sowieso altijd moet spelen als 
ik mijn niveau haal. Maar dat haalde ik dus niet. Het lag ook helemaal Fo
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Op welke speler moeten we dit AVK letten?
,,Dat is Marijn Ruijg. Hij ging van Hoogland naar AFC Quick 1890. 
Het is een goede vriend van ons en kan echt heel goed voetbal-
len. Als hij fit is en er vol voor gaat, dan gaan ze bij Quick veel 
mooie dingen aan hem beleven. We hebben alleen geen idee 
of hij erbij is tijdens het AVK. Hopelijk vindt Marijn bij Quick het 
plezier in voetballen weer terug.”

aan mezelf. Ik wist niet hoe ik met die teleurstelling om moest gaan 
en ging steeds minder doen en dat is nou juist wat je niet moet doen.”
Voor Rinze Muis ging het precies andersom. ,,Vorig seizoen had ik mijn 
debuut al gemaakt, terwijl ik nog jeugdspeler was. Nu hoopte dat ik 
zo nu en dan mee zou kunnen doen. Ik rekende erop dat ik vooral in 
de O23 zou gaan spelen.”
,,Het ging echter veel sneller dan ik dacht’’, glundert de jongste broer. 
,,Het hele jaar zat ik bij het eerste, al heb ik ook nog wel wat wedstrijden 
in de O23 gespeeld. Dat was na de winterstop, toen ik wat minder vaak 
in het eerste speelde. Maar als je kijkt naar mijn ontwikkeling, ik heb 
echt veel geleerd, dan was het voor mij een heel mooi seizoen.”
Die conclusie kon zijn broer uiteindelijk ook trekken. Vincent: ,,Zowel 
het team als ik hebben het seizoen goed afgesloten. Na de winterstop 
heb ik zo goed als alles gespeeld en ook het verschil  kunnen maken”
,,Als je kijkt hoe Hoogland is gestart dan had niemand verwacht dat we 
vierde zouden worden. Hadden we aan het begin net zo gespeeld als 
zoals het aan het einde, dan was de tweede plek mogelijk geweest.”
De twee stonden zelfs een aantal keren zij aan zij op het middenveld 
van Hoogland, dat was helemaal een bijzondere ervaring. Rinze: ,,De 
eerste keer was natuurlijk het mooist. Onze ouders waren daar heel 
trots op. Donderdag op de training hadden we al wel door dat het ging 
gebeuren. We stonden echt naast elkaar in een controlerende rol.”
Vincent: ,,Rinze is het meest aanvallend ingesteld van ons twee. Ik vind 
hem op tien het beste.” Rinze: ,,In de O19 stond ik centraal achterin. 
In de O23 was ik meestal controlerende middenvelder. Het maakt mij 
eigenlijk niet zoveel uit waar ik sta.”
Vincent. ,,Nou, je hebt het wel laten zien toen je op ‘tien’ stond, in die 
wedstrijd scoorde je meteen twee keer.”
Na het seizoen nam Hoogland afscheid van Kyano Hugo (Sparta 
Nijkerk), Delano Esseboom (IJsselmeervogels) en Marvin Renfurm 
(Hercules). ,,Met die jongens hebben we in de jeugd samen gespeeld’’, 
zeggen de broers. ,,Het is heel jammer dat zij weggaan, al is het natuur-
lijk wel een mooie stap voor ze.”
Wat het nieuwe seizoen gaat brengen voor ze, dat is lastig in te schat-
ten. Vincent: ,,Er komen best veel nieuwe jongens bij waarvan je niet 
weet wat je er van kan verwachten. Mijn doel is om weer samen met 
Rinze in de basis te staan. Dat is toch mooi.”
Rinze: ,,Ik vind het ook leuk om samen met Vincent te voetballen, maar 
ik kijk vooral naar mezelf. Ik moet het zelf weer laten zien.”
Daarvoor krijgen ze tijdens het AVK de eerste kans. Vincent: ,,We zijn 
aan onze stand verplicht om het toernooi te winnen. Hoogland speelt 
veel hoger dan de rest. Vorig jaar verloren we van VVZA, dat  voelde 
wel als een afgang.’’ Rinze: ,,Natuurlijk moeten we het AVK winnen. 
Zeker als je voor zoveel publiek speelt moet je gewoon laten zien dat 
je de beste bent.”

vv Hoogland bedankt  
alle vrijwilligers  

en sponsoren.

Veel AVK voetbal plezier!

 

bedankt haar 
trotse hoofdsponsor
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Wanneer Tim Govers deze uitspraak doet, komt 
hij meteen met een aanvullende uitleg. ,,We 
hebben voor het nieuwe seizoen er een hoop 
ervaren spelers bijgekregen. Ik verwacht dat 
we weer bovenin mee gaan draaien en hopelijk 
doen we nu wel mee om het kampioenschap.”
Het belangrijkste voor de 29-jarige 
Amersfoorter is dat de gezelligheid weer terug 
is bij de Holland Victoria Combinatie. ,,Het is 
nu een stuk relaxter bij HVC. Vorig seizoen was 
voor mij persoonlijk niet zo succesvol. Ik kwam 
nauwelijks aan voetballen toe en heb er toen 
ook een beetje met de pet naar gegooid.”
Na het vertrek van Carel van der Velde werd het 
anders voor Govers. ,,Er was geen klik tussen 
ons. Toen hij stopte, en de jongens die met 
hem meegekomen waren, nam Bert Trappel 
het over en moesten we door met de jongens 
die er al zaten. Het plezier kwam weer terug. 
We sloten het seizoen goed af en trokken dat 
door naar het afgelopen seizoen.”

,,Candia vond ik voetballend de beste ploeg en 
DEV was ook gewoon heel goed. Wij werden 
derde, al vond ik dat we onnodig veel punten 
hebben verloren. We hadden er dichterbij 
kunnen zitten, maar uiteindelijk werden we 
de best of the rest.”
Govers begon in de jeugd van APWC en haalde 
bij die club ook het eerste team. ,,Bij APWC 
is het me nooit gelukt om een vaste waarde 
te worden. Ik was ook heel jong. Volgens mij 
maakte ik op mijn vijftiende al mijn debuut.” 
,,Vervolgens ging ik naar KVVA, daar speelde 
ik onder André Geurtsen wel in het eerste. Via 
Cobu Boys kwam ik bij VVZA terecht. Daar heb 
ik een paar jaar gespeeld en nu zit ik alweer 
vier jaar bij HVC. Daar zaten wel twee corona-
jaren tussen.”
,,Robin van den Brom, Mohamed Boussakouk 
en Berat Avci komen over van APWC. Marvin 
Snijders krijgen we er ook bij. Dus het wordt 
dringen voorin’’, weet de aanvaller. ,,Ik zal 

het zelf moeten laten zien. Ik ben vooral een 
linksbuiten, maar kan eigenlijk overal voorin 
uit de voeten.”
Het AVK heeft geen geheimen meer voor 
Govers. ,,Ik heb er al heel veel meegemaakt. 
Het is voor mij van alles wat. Het is mooi druk, 
je komt veel bekenden tegen en je speelt 
altijd wel tegen vrienden. Heel Amersfoort is 
er dan. Daarom is het zo mooi om je te laten 
zien op het AVK.”
,,Met VVZA heb ik één keer de finale gehaald. 
Daarin verloren we van Hoogland. Ik kwam 
er in bij een 4-0 achterstand, dat is natuurlijk 
niet leuk. Maar als er zoveel mensen langs de 
kant staan, dan is het toch erg genieten.”
,,We beginnen tegen De Posthoorn, die 
derby’s zijn altijd wel een dingetje. We 
kennen elkaar door en door en er zit wel een 
bepaalde strijd tussen onze ploegen. Als je 
kijkt naar onze selectie, dan mogen we in 
principe niet van ze verliezen. Daarna kijken 
we wel hoe ver we kunnen komen.”
Het AVK wordt overigens niet het hoogtepunt 
van het jaar voor hem. ,,Eind juli word ik voor 
het eerst vader. Daarna kijken we maar even 
hoe het gaat. Ik heb een eigen bedrijf als vloe-
renlegger. Dat is zwaar werk, maar ik ben het 
gewend.”
,,Meestal vind ik het lekker om daarna te gaan 
trainen, tenminste als het lekker weer is. Nu ik 
vader word zal het misschien wel eens voor-
komen dat ik er niet bij kan zijn. Dus ik moet 
even kijken hoe het gaat lopen. Ik ben nog veel 
te fanatiek om in een vriendenteam te gaan 
spelen. Daarom wil ik voorlopig nog in een 
eerste team blijven spelen.”

Op welke speler moeten we dit 
AVK letten?
Dan denk ik meteen aan Jaimy Mol. Hij is 
niet alleen één van mijn beste vrienden, 
maar steekt er bij ons altijd met kop en 
schouders bovenuit. Bij APWC speelden 
we vroeger al in de E-tjes samen. Later 
waren we ook ploeggenoten bij VVZA 
en nu weer bij HVC. Jaimy is kwalitatief 
beter dan de meesten bij ons, echt een 
topper in en buiten het veld.

HVC kende een prima seizoen en haalde zelfs de nacompetitie voor pro-

motie naar de derde klasse. Tim Govers had graag de stap omhoog gezet, 

maar heel groot was de teleurstelling ook weer niet bij de aanvaller. ,,Nog 

een jaar voetballen in de vierde klasse is niet erg.”

PETER  POS
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‘Het is nu een stuk relaxter bij HVC’
Tim Govers: 
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Laatbloeier Joris Flipse is nu 
vaste waarde bij Cobu Boys

Het was een mooi feestje op het veld van FC 
Weesp. Een jaar na de degradatie keerde Cobu 
Boys terug naar de vierde klasse. SVIJ werd in de 
nacompetitie verslagen. ,,We kwamen met 2-1 
achter en je zag dat er veel spanning op stond. 
Maar we gaven niet op en wonnen met 3-2.”
Voor Joris Flipse was het mooi om onderdeel 
van het feestgedruis te zijn. ,,In het seizoen 
dat we degradeerden werd ik erbij gehaald. 
Daarvoor speelde ik in het tweede. Het lukte 
ons helaas niet om degradatie te voorkomen. 
Mooi dat we een jaar later weer terugkeerden.”
Flipse kun je met recht een laatbloeier noemen. 
,,Pas op mijn vijftiende begon ik met voetballen 
en speelde daarna altijd in de kelderklassen. 
Bij Hoogland speelde ik in de C9 en B9. Dat was 
echt niveau nul. Maar dat vond ik niet erg. Ik 
speelde met vrienden en had veel plezier.”
Als laatstejaars A-junior keerde Flipse terug naar 
Cobu Boys, waar hij voordat hij naar Hoogland 
ging ook al één seizoen had gespeeld. ,,Dit 

is echt onze club. Mijn vader is hier trainer, 
mijn moeder wedstrijdsecretaris en mede-or-
ganisator van het AVK voor vrouwen. Mijn 
zus Irene speelt in Vrouwen 1 en is lid van de 
jeugdcommissie.”
,,Twee jaar geleden werd mijn vader trainer van 
het eerste’’, vervolgt Flipse die zelf ook vrijwil-
liger is bij de club. ,,Ik bleef bewust achter in 
het tweede. Je krijgt anders altijd te maken 
met vooroordelen dat je wordt voorgetrokken 
enzovoort. Daar hadden we beiden geen zin in.”
,,Ik vond het ook prima. De behoefte om in 

het eerste te spelen had ik nooit per se. Wat ik 
al eerder zei. Toen het niet goed ging met de 
prestaties van het eerste kwam ik er alsnog bij 
als centrale verdediger. Ik heb misschien niet 
de beste techniek, maar kan wel redelijk goed 
verdedigen.”
Na de degradatie duurde het even voordat het 
ging lopen bij de ‘Boys uit Coninckstraatbuurt’. 
,,We waren in het begin nog geen team en lieten 
onze kop nog wel eens hangen. Op een gegeven 
moment stonden we elfde, terwijl we allemaal 
wisten dat we daar niet hoorden te staan.”
,,Vanaf half december ging het lopen. Florian 
Wijsbeek keerde terug in de ploeg, maar het 
belangrijkste was dat we merkten dat als we 90 
minuten lang bleven strijden, dat we van nie-
mand hoefden te verliezen.”
,,Het zal komend seizoen, terug in de vierde 
klasse, zeker niet makkelijker worden voor ons’’, 
denkt Flipse die op de VU zijn studie economie 
en bedrijfseconomie afrondde en daarna nog 
een master finance deed. ,,Maar we gaan de 
uitdaging aan om als team nog weer sterker te 
worden. Bovendien kijken we alweer uit naar 
de derby’s tegen HVC en De Posthoorn. Van die 
ploegen willen we niet verliezen. Die rivaliteit is 
er op een gezonde manier.”
Op het AVK begint Cobu Boys tegen VOP. ,,Dat 
is ook een mooie derby die we graag willen 
winnen. Maar dat heb ik altijd en al helemaal 
op het AVK. Afgelopen seizoen speelde ik voor 
het eerst op dit toernooi en vond het ontzettend 
leuk om mee te maken.”
,,Daarvoor ging ik altijd al kijken. Dan is het heel 
mooi dat je nu zelf op het veld staat. Tijdens 
de wedstrijden zelf was ik er overigens niet 
mee bezig dat je voor zoveel publiek speelde. 
Al kreeg je dat echt wel mee als het spel even 
stil lag. Dan is het toch wel genieten. Hopelijk 
kunnen we voor een verrassing zorgen.”

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
Bij Cobu Boys kregen we er afgelopen seizoen flink wat jongens uit de O19 bij. Zij sloten 
na hun eigen wedstrijd bij ons aan. Eén van hen is Froid Abouna. Hij is pas zestien, maar 
het lijkt wel of hij al vijf jaar in het eerste staat. Vaak speelt Froid centraal achterin naast 
mij, maar hij kan eigenlijk overal goed uit de voeten. Ik ga er vanuit dat hij vanaf het 
begin bij ons aansluit.

Joris Flipse ging pas op zijn vijftiende voetballen. Tot anderhalf jaar gele-

den speelde hij voornamelijk in lagere teams. Toen de 25-jarige centrale 

verdediger eindelijk bij het eerste team gehaald werd groeide hij uit tot 

een vaste waarde. ,,Ik heb niet de beste techniek, maar kan wel aardig 

verdedigen.”

PETER POS
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CJVV’er Tieme Kers verloor nog 
nooit een wedstrijd op het AVK
Een jaar geleden keerde Tieme 

Kers terug bij CJVV en won meteen 

het AVK. De 23-jarige verdediger 

begon in de competitie nog wel op 

de bank, maar knokte zich al snel 

in de basis. ,,Het idee was om af en 

toe minuten te maken, maar het 

ging heel snel.”

PETER POS

Een ‘laatbloeier’ noemt Tieme Kers zichzelf. 
Dat komt doordat de Amersfoorter het afgelo-
pen seizoen pas doorbrak. ,,Toen ik vanuit de 
jeugd overkwam mocht ik wel eens invallen in 
het eerste, maar ik speelde toen vooral in het 
tweede.”
,,Vervolgens kreeg je ook nog die twee coro-
naseizoenen waarbij de competitie niet uitge-
speeld werd. Ik besloot toen te stoppen en ging 
met vrienden bij Hoogland in O23-2 voetballen.”
Toch begon het weer te kriebelen bij de centrale 
verdediger die als laatstejaars A-junior ook al 
eens overstapte naar Hoogland. ,,Gijs Wobbes 
is al heel lang één van mijn beste vrienden. Met 
hem had ik het er een keer over dat ik misschien 
wel weer serieus wilde gaan voetballen.”
,,Een paar dagen voor de deadline van de over-
schrijvingstermijn belde Sijtze Wobbes me met 
de vraag of ik weer terug wilde keren bij CJVV. 
Het idee was om af en toe minuten te maken 
in het eerste.”
Maar dat ging anders. Tijdens het AVK speelde 
Kers al regelmatig mee. In de competitie moest 
hij even geduld hebben, maar toen hij zijn kans 
kreeg greep Kers die met beide handen aan. 
,,Vanwege een schorsing mocht ik in de uitwed-
strijd tegen Jonathan spelen en dat ging heel 
goed.”
,,Dani van Soest was mijn tegenstander. Het 
jaar ervoor scoorde hij meer dan 50 keer. Ik wist 
dat ik er een harde wedstrijd van moest maken 
om hem van het scoren af te houden. Dat is 
me gelukt. De week erna zat ik wel weer op de 
bank, maar vanaf de wedstrijd daarna speelde 
ik verder alles.”

,,CJVV werd het jaar ervoor kampioen, dat heb 
ik toen als supporter beleefd. Ons doel was 
handhaving, dus minimaal de achtste plek. Als 
je dan op de laatste speeldag zelfs zesde weet te 
worden, dan mag je wel zeggen dat het seizoen 
voor ons geslaagd is.”
Dat was het voor Kers, die na de zomer aan de 
slag gaat als marketingmanager bij een eve-
nementenbureau en daarnaast werkt bij de 
Kabouterhut, persoonlijk natuurlijk ook. ,,Bij de 
senioren werd ik altijd als rechtsback gebruikt, 
terwijl ik in de jeugd altijd centraal speelde. Nu 
kreeg ik eindelijk de kans op mijn eigen positie 
en heb ik die gepakt.”
,,Ik moet het niet van mijn voetballend vermo-
gen hebben, maar ben een harde verdediger 
die zijn man te allen tijde wil uitschakelen. Het 
afgelopen seizoen ben ik wel rustiger aan de 
bal geworden, maar een spelmaker zal ik nooit 
worden.”

,,Daan Noorman is gestopt, dat is wel een ader-
lating voor de ploeg. Maar Bas Wobbes komt 
terug. Bas is één van de beste voetballers op de 
Amersfoortse velden. Als ploeg zijn we ook weer 
een jaartje verder, dus ik denk dat we een goed 
seizoen kunnen draaien.”
Kers kijkt al uit naar het AVK. ,,Ik heb nog nooit 
een wedstrijd op het AVK verloren’’, glundert hij. 
,,Toen het bij KVVA werd gehouden heb ik al een 
keer mogen invallen. Het afgelopen AVK heb ik 
natuurlijk veel bewuster meegemaakt. Dat ik in 
de finale in de basis begon was geweldig, zeker 
als je dan ook nog eens mag winnen voor bijna 
3.000 man.”
,,We gaan ook dit AVK voor de titel, dat mag je 
best opschrijven hoor’’, klinkt het strijdvaardig. 
,,Natuurlijk is Hoogland de grote favoriet, maar 
wij kunnen dit toernooi gewoon voor de derde 
keer op rij winnen.”

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
“Mijn tip is Scotty Kneefel, onze linksbuiten bij CJVV. Als je ziet hoe hij zich heeft ontwikkeld 
het afgelopen jaar, dat was heel stormachtig. Scotty is niet alleen heel snel en technisch, 
maar werkt ook nog eens kneiterhard. Hij brengt dus niet alleen aanvallend heel veel, 
maar in de omschakeling is hij verdedigend ook heel belangrijk voor ons. Ik denk dat hij 
nog veel beter kan worden.”
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Alleen ‘Mootje Sleep’ speelt op 
alle elf posities
Het is nauwelijks voor te stellen, 

maar voor Mohammed Aoulad 

Aissa is het waar. Voor KVVA 

speelde de 21-jarige Amersfoorter 

afgelopen seizoen op álle denk-

bare posities. De alleskunner hoopt 

snel verder hogerop te gaan onder 

de hoede van Appie Chaiat.

PJOTR POS

Twee jaar geleden stapte Mohammed Aoulad 
Aissa over van CJVV naar KVVA en hij heeft nog 
geen enkel moment spijt gekregen van die 
overstap. ,,Nadat ik vanuit de JO19 naar de 
senioren ging, mocht ik met CJVV meetrainen. 
Sijtze Wobbes kon me alleen geen garantie op 
speeltijd geven. Dat was begrijpelijk. Bij KVVA 
konden ze dat wel en werd ik met open armen 
ontvangen.’’
In zijn eerste seizoen in het Soesterkwartier 
werd de 21-jarige Amersfoorter meteen kam-
pioen in de vierde klasse. Aoulad Aissa blonk 
uit. ,,In dat seizoen stond ik voornamelijk 
centraal achterin. Toch kwam ik tot elf doel-
punten. Ik dribbel veel in en loop dan soms 
helemaal door naar voren. Uit zulke momen-
ten scoor ik best wel regelmatig, dit seizoen 
ook weer vier keer.’’
Dat neusje voor de goal komt niet zomaar uit 
de lucht vallen. De alleskunner stond afge-
lopen jaar namelijk op elke plek in het veld. 
,,Ja ik heb op alle posities minuten gemaakt, 
zelfs op doel. Onze keeper kreeg rood in die 
wedstrijd, dus stapte ik in. Ik pakte een bal uit 
de kruising, hield de nul, maar na de rust ging 
toch weer iemand anders keepen.’’
In het veld speelt Aoulad Aissa dus op allerlei 
verschillende posities. ,,Mijn favoriete plekken 
zijn linksbuiten en spits. Ik kom het beste tot 
mijn recht als controleur op het middenveld 
of als centrale verdediger. Ik ben sterk, snel en 
kan goed voetballen, zo heb ik eigenschappen 
voor alle plekken. Mensen noemen me een 
mix van Benzema, Xavi en Sergio Ramos.’’
Appie Chaiat stelt de student Social Work het 

meest op vanuit de laatste linie. ,,Vanaf ach-
teruit is het fijn als we onder de druk van de 
tegenstander uit moeten spelen. Gelukkig heb 
ik een vrije rol gekregen om ook op die positie 
lekker te blijven voetballen, maar ik moet wel 
mijn momenten kiezen. Ik voetbal op het veld 
namelijk nog precies zoals op het pleintje.’’
Daar leerde ‘Mootje Sleep’ de truc La 
Croqueta. ,,Dat is de truc die Andrés Iniesta zó 
vaak deed. In wedstrijden doe ik die truc wel-
eens zes, zeven keer achter elkaar. Vandaar 
die bijnaam.’’
De band tussen trainer Chaiat en speler gaat 
verder dan de afgelopen twee seizoenen. ,,In 
de JO15-1 bij CJVV was hij al eens mijn trai-
ner. Hij overtuigde me om hierheen te komen 
en ook om te blijven. Ik heb altijd gezegd dat 
ik zou blijven, maar twijfelde op het laatste 
moment toch even. Appie zei daarop: knal 
nog een jaartje bij ons.’’

Ondanks zijn jonge leeftijd is Aoulad Aissa 
komend seizoen de tweede aanvoerder. ,,Dat 
spreekt heel veel vertrouwen uit. Ik merk 
dat ze heel blij met me zijn. De teamgenoten 
zijn als broeders en die wil ik niet in de steek 
laten.’’
Dus gaat de Amersfoorter door bij KVVA. Om 
te beginnen met het AVK. ,,Dat is het mooiste 
toernooi van het jaar. Zelf vlieg ik waarschijn-
lijk eerder terug van vakantie om erbij aanwe-
zig te zijn. Dat het midden in de zomervakantie 
valt vind ik alleen jammer. Op een ander 
moment in het jaar zou het nog veel drukker 
zijn denk ik.’’
Aoulad Aissa mist door vakantie ook de voor-
bereidingsweek hiervoor. ,,Maar de halve 
finale moeten we sowieso kunnen halen. 
We kunnen van heel veel ploegen winnen en 
hebben na vorig jaar nog een appeltje te schil-
len met Hoogland.’’

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
,,Nasreddine Zougharh is echt gemaakt voor zulke toernooien. Hij kan zó goed voetballen 
en is perfect tweebenig. Afgelopen seizoen zat hij er niet zo lekker in, maar het jaar ervoor 
was hij heel belangrijk met veel goals. Dit seizoen gaat hij weer knallen. Op de trainingen, 
in de partijtjes onderling zie ik dat aankomen. Let maar eens op hem.’’
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Bizarre weken voor Giok de Vries:  

van kelderklasse naar FC Utrecht
Giok de Vries beleeft een paar 
bizarre maanden in zijn leven als 
voetballer. In een mum van tijd ging 
hij van degradatie naar de vijfde 
klasse met VOP, naar een wedstrijd 
tegen FC Utrecht. Via het AVK hoopt 
de jonge middenvelder zich alweer 
in de kijker te spelen voor een vol-
gende topwedstrijd. ,,Dit vergeet ik 
nooit meer.’’

PJOTR POS

Een wereld van twee uitersten, Giok de Vries 
beleefde het afgelopen tijd. ,,Je speelt per-
soonlijk een aardig seizoen, maar je degra-
deert wel naar de vijfde klasse. Dat ik werd 
uitgenodigd om met het Amersfoorts Elftal 
mee te spelen had ik daarom nóóit verwacht.’’
Berry Powell bracht de 20-jarige middenvel-
der het goede nieuws. ,,Ik hoorde mensen 
steeds zeggen: ‘Leuk hè, tegen FC Utrecht?’ Ik 
wist alleen nog van niks. Tot Berry me opbelde 
en me vroeg of ik het leuk vond om mee te 
doen. Als ze me goed genoeg vonden wilde ik 
dat zeker. Ook al was ik op vakantie geweest, 
deze kans wilde ik niet laten liggen.’’
Zo geschiedde en De Vries mocht halver-
wege de eerste helft zijn opwachting maken. 
,,Tijdens de bespreking van Peter Visee hoorde 
ik dat ik zou spelen. Dat had ik al niet ver-
wacht. Daarbij zij Visee opeens: ‘Je lijkt op 
Messi’. Was ik maar zo goed als Messi, dan had 
ik vaker zulke wedstrijden gespeeld, haha.’’
Na 23 minuten kwam de jonge Amersfoorter 
binnen de lijnen. ,,Het tempo was zó hoog. 
Alles ging tien keer zo snel. Een paar weken 
ervoor degradeerde je nog naar de vijfde 
klasse en even later speel je tegen het hoog-
ste niveau van Nederland. Ik raakte vijf ballen, 
hield de bal nog binnen met een mooi hakje en 
had gelukkig geen balverlies.’’
Vlak voor de rust keek De Vries naar de klok en 
wist dat hij moest genieten. ,,Had ik nog maar 
wat langer gemogen. Dit was heel gaaf, mijn 
mooiste ervaring in het seniorenvoetbal. Nu 

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
,,Dat is Joey Vos. Ik vind hem de beste keeper van Amersfoort en ik ben heel blij dat hij bij 
ons is gebleven. Ik snap dat hij de stap naar een hoger niveau wil maken en dat kan hij 
ook zeker aan. Maar hij moet gewoon zijn gevoel volgen en dat is dat hij zich thuis voelt 
bij VOP. Hij gaat aan Amersfoort weer laten zien dat we op hem kunnen rekenen.’’

ga ik een jaar vlammen bij VOP en hoop dat ik 
volgend jaar weer wordt uitgenodigd.’’ 
Qua talent hoort De Vries op een veel hoger 
niveau te spelen dan bij de vijfdeklasser. 
Vanuit de jeugd van Hoogland maakte hij de 
opvallende stap naar VOP. ,,Ik voetbalde daar 
met Delano Esseboom bijvoorbeeld. Ik vraag 
me nog weleens af waarom ik eigenlijk naar 
VOP ging. Mijn trainer stopte bij Hoogland, 
dus koos ik voor de club waar ook mijn zus en 
broer spelen en mijn hele familie rondloopt. 
Ook al mocht ik destijds nog twee jaar in de 
jeugd voetballen.’’
Sindsdien is de speler met een Indonesische 
voornaam gebleven in Vathorst. ,,Met geld 
kan je geen vrienden kopen en ik maak hier 
zóveel plezier. We krijgen er een aantal ver-
sterkingen bij en willen meteen weer uit deze 
klasse weg.’’ 
Net als tegen de nummer zeven van de 

Eredivisie wil De Vries zich weer laten zien 
voor het Amersfoortse publiek tijdens het AVK. 
,,Vorig jaar speelde ik voor het eerst mee. Ik 
was een week zenuwachtig, moet je nagaan 
hoe dat voor FC Utrecht was.’’
VOP heeft wel wat plooien om glad te strijken. 
,,Vorig jaar begonnen we tegen Hoogland en 
stond ik tegenover Delano, mijn beste vriend. 
We verloren zonder weggespeeld te worden 
en gingen ook onderuit in de herkansing tegen 
Cobu Boys. Nu starten we tegen Cobu Boys en 
daarna wacht Hoogland. Het is dus twee keer 
revanche voor ons.’’ 
Cobu Boys promoveerde vlak voor de zomer 
uit de vijfde klasse, dus lost VOP ze af in de kel-
derklasse. ,,Jammer dat we die derby missen 
dit jaar. Daarom moeten we van ze winnen 
anders gaan we nog vaak horen dat we lager 
spelen. Ik ben er ook van overtuigd dat we 
winnen en tegen Hoogland spelen.’’
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Youssef Salama voetbalt al  
zeventien jaar in bonustijd
Op zijn 21e kreeg Youssef Salama te horen dat hij vanwege zijn knieblessures eigenlijk niet meer mocht 

voetballen. Zeventien jaar later zet hij nog altijd met veel plezier de lijnen uit bij De Posthoorn. Aan 

stoppen wil de 38-jarige middenvelder nog lang niet denken. ,,Ik ben nog steeds topfit.”

PETER POS

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
Mijn tip is om Othman Yaacoubi in de gaten te houden. Ik vind hem zo’n mooie voetballer. 
Echt een stylist in het veld, dat zijn spelers waar ik echt van kan genieten. Bij KVVA hebben 
we heel prettig samengespeeld. Ook al kende ik Othman al vanuit het pleintjesvoetbal in 
Amersfoort, pas bij KVVA zag ik echt hoe goed hij kan voetballen.

Als er iemand is die laat zien dat voetbal een 
mooi spel is dat met plezier gespeeld moet 
worden, dan is het Youssef Salama wel. Op 
het veld kiest hij als het maar even kan voor 
de voetballende oplossing. Sinds afgelopen 
zomer is dat bij vierdeklasser De Posthoorn. 
,,Voor mij hoeft het niet meer om op een zo 
hoog mogelijk niveau te voetballen’’, legt de 
Amersfoorter uit.
,,Ik ben vader van twee kinderen en druk met 
mijn werk. Daarom wil ik lekker in de buurt 
voetballen. Bij KVVA had ik het enorm naar 
mijn zin. Het was mooi om onder Appie Chaiat 
te voetballen. In de jeugd van FC Utrecht voet-
balden wij jarenlang samen.”
,,Ik weet zeker dat hij een toptrainer wordt. 
KVVA promoveerde naar de derde klasse en je 
wist niet welke tegenstanders ze zouden krij-
gen. In verre uitwedstrijden had ik niet zoveel 
zin meer. Ook kon ik niet beloven dat ik altijd 
aanwezig kon zijn op de training. Daarom koos 
ik vorig jaar voor De Posthoorn.”
,,Ik ben nog steeds topfit en houd wel van 
een uitdaging. Het sprak me wel aan om hier 
meer voetbal in de ploeg te brengen. Wat het 
ook makkelijker maakte was dat ik hier al veel 
mensen kende.”
,,Het was heerlijk om samen met Nassir 
Maachi op het veld te staan. We vonden elkaar 
blind en hij scoort enorm makkelijk. Ook met 
Romano Hasper heb ik een goede klik.”
,,Het is jammer dat Nassir gestopt is, dat vang 
je niet zo snel op. Gelukkig hebben we aardig 
wat versterkingen erbij gekregen. Daar zitten 

goede voetballers tussen, dus ik denk dat we 
er nog wel op vooruit gegaan zijn ook.”
Salama begon in de jeugd van VVZA en al snel 
werd zijn talent herkend. ,,Op mijn twaalfde 
ging ik naar FC Utrecht. Dat ging heel goed, 
totdat ik de ene na de andere knieblessure 
kreeg. Drie keer scheurde ik mijn kruisband 
volledig af.”
,,Daarom werd ik op mijn 21e afgekeurd door 
FC Utrecht. Tegen het advies van de doktoren 
in, heb ik daarna toch het voetbal opgepakt. 
Fred de Smalen haalde me naar Amsvorde. 
Daar ben ik toen heel voorzichtig begonnen 
om te kijken of ik het nog wel kon. Vervolgens 
ben ik telkens iets hoger gaan voetballen en 
heb ik vooral met Hoogland een paar heel 
mooie jaren gehad.”
,,Als je me vraagt of ik had verwacht dat ik nu 
nog zou voetballen, dan zeg ik nee. Op mijn 
21e dacht ik echt dat alles voorbij was voor 
me qua voetbal. Misschien dat ik er daarom 
nog zo van geniet. Ik ben echt een liefhebber.”
Het AVK is dan ook iets waar Salama naar uit-
kijkt. ,,Hoeveel keer ik het AVK gespeeld heb 
weet ik niet eens. Met Hoogland wonnen we 
iedere keer, dat weet ik nog wel, haha. Het 
AVK is een geweldig evenement voor de stad 
Amersfoort.”
,,Het is leuk dat vrienden tegen elkaar voetbal-
len, ongeacht het niveau. Het AVK is ook een 
heel mooie trekpleister voor het publiek. Ik 
verwacht niet dat we met De Posthoorn kans 
maken om het toernooi te winnen, maar dat 
maakt het niet minder leuk om mee te doen.”
,,In de eerste ronde treffen we HVC. In de com-
petitie zijn ze ook al een poulegenoot van ons. 
Dat zijn altijd leuke potjes om te spelen, al had 
ik het ook wel leuk gevonden om een tegen-
stander te treffen die we niet tegenkomen in 
de competitie. Maar dat komt in het vervolg 
van het toernooi nog wel.”
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PJOTR POS

VVZA is de club waar Fabian Bakker het 
voor doet. Sinds de F6 voetbalt de 24-jarige 
Amersfoorter al bij De Zeehelden en boven-
dien is hij daar al zeven jaar jeugdtrainer. 
,,Voorheen deed ik de MBO Sport en Bewegen. 
Dan volg je veel gymlessen en ben je veel met 
voetbal bezig. Ik liep daarvoor stage en deed 
dat bij de JO9 van VVZA. Daarna begeleidde ik 
de kabouters en sindsdien ben ik steeds iets 
oudere jeugd gaan trainen. Komend seizoen 
ben ik de coach van de JO13-1.’’
Daarnaast groeide Bakker door qua opleidings-
niveau en is nu vierdejaars Pabo-student. ,,Ik 
merkte dat ik de hele week in de gymzaal staan 
ook niks vond. Met lesgeven op de basisschool 
heb ik op deze manier wat meer variatie.’’
Naast lesgeven en trainen is Bakker actief bij 
de voetbalschool van Dennis Been, hoofd-
trainer van ASC Nieuwland. ,,Zo doe ik de hele 
week wat ik leuk vind. Zelf spelen is daarbij 
nog steeds een prioriteit.’’
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Dat doet de rechtsback al behoorlijk wat jaren 
in het eerste. ,,Ik deed voor het eerst mee in 
het seizoen 2017/2018. Ik mocht destijds zelfs 
meteen in de basis debuteren. Alleen ging dat 
niet door, want toen we het veld opgingen 
raakte ik geblesseerd in de warming-up.’’
Dat debuut kwam er later alsnog en boven-
dien op een specialere dag. ,,Ja, ik debuteerde 
uiteindelijk op mijn negentiende verjaardag: 
op 25 februari 2018. We speelden tegen MSV 
en wonnen daar met 1-4. Felix Stoffels debu-
teerde óók in die wedstrijd.’’
Vijf jaar later zijn beiden uitgegroeid tot 
vaste waardes. Na de onverwachte promo-
tie van een jaar geleden kon VVZA zich niet 

handhaven in de tweede klasse. In de nacom-
petitie ging het mis in de halve finale. ,,Ik denk 
nog weleens terug aan dat eerste half uur 
tegen Swift. Ik scoorde de 1-0, maar had nog 
eens moeten scoren.’’
Uit het niets kwam Swift terug en schakelde de 
Amersfoorters uit na verlenging. Degradatie 
was daarmee direct een feit. ,,Sommige clubs 
waren echt wel beter, maar ik denk dat wij 
zeker een waardige tweedeklasser waren. De 
trainer liet ons na de degradatie weten dat 
hij trots op ons is en dat er nog rek zit in deze 
groep. Daar geloven we allemaal in en dat 
gaan we komend jaar laten zien.’’
Na de overstap naar de zaterdag is VVZA in een 
heel leuke competitie beland met Amsvorde, 
KVVA en ASC Nieuwland. ,,Een jaar geleden 
hoopte ik al dat wanneer we parallel over 
zouden stappen Nieuwland in dezelfde poule 
zou komen. Door Dennis Been, maar ook 
omdat het een leuke ploeg is en we lekker 
regionaal kunnen spelen.’’
Eerst speelt Bakker nog op het AVK. Lokaler 
dan dat kan niet. ,,Het toernooi is heel toegan-
kelijk. Je speelt tegen vrienden en ziet mensen 
rondlopen die je alweer een tijdje niet hebt 
gezien.’’
Bakker heeft bovendien ervaring met hoe je 
goed presteert en de finale haalt. ,,Vorig jaar 
was een speciale editie. Dat we de finale haal-
den was bijzonder. Ik was zelfs tijdens die 
wedstrijd tegen CJVV nog zenuwachtig. Dat 
had ik nog nooit meegemaakt. Mensen komen 
die finale voor jou kijken en roepen je naam. 
We hebben ons visitekaartje afgegeven. We 
hebben de kwaliteiten om dat dit jaar weer te 
doen en opnieuw de finale te halen. Tenzij we 
Hoogland tegen komen, ook al hebben we ze 
vorig jaar natuurlijk uitgeschakeld.’’

Op zoek naar je passie en daar veel tijd insteken. Fabian Bakker van 

VVZA weet precies wat hij leuk vindt en vult daar zijn hele week mee: een  

combinatie van voetbal en lesgeven. 

VVZA’er Fabian Bakker: 

‘ Ik doe de hele week wat  
ik leuk vind’

Op welke speler moeten we dit AVK letten?
,,Michael Bakkenes gaat zijn kwaliteiten laten zien. Met zijn creativiteit, inzicht en 
ervaring zal hij veel toevoegen. Met Michael aan de rechterkant en Freek Rubrech in het 
midden was dat heel fijn combineren. Dat heb ik wel gemist afgelopen jaar. Hij verovert 
sowieso wel een basisplek. Die creativiteit kan zomaar het ontbrekende stukje zijn.’’
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Smeeïng Elektra al vanaf het  
begin trouwe sponsor van het AVK
Als voetballer had Youri Smeeïng graag op het AVK in de huidige vorm 
willen spelen. Vanwege ernstige knieklachten zat dat er niet in en stopte 
de voormalige KVVA’er al op 21-jarige leeftijd met voetballen. Als spon-
sor is de Amersfoorter wel nauw betrokken bij het AVK. ,, Ik vind het een 
geweldig evenement.”

PETER POS

,,Al vanaf dag één in de nieuwe vorm van het 
AVK is Smeeïng Elektra sponsor’’, vertelt Youri 
Smeeïng. ,,Opa Ben is ooit als eenpitter op de 
bakfiets begonnen met het bedrijf. Mijn vader 
heeft het tussendoor 20 jaar gedaan en nu heb 
ik al acht jaar de leiding.”
Smeeïng Elektra is ondertussen uitgegroeid 
naar een groot bedrijf met 30 man personeel. 
,,De afgelopen jaren is het hard gegaan. Toen 
ik begon zaten we op vijftien man. Toch zijn we 
altijd een familiebedrijf gebleven.”
,,Dat heb ik met de paplepel ingegoten gekre-
gen’’, benadrukt de 43-jarige Amersfoorter, 
die het vak leerde bij andere bedrijven. ,,Mijn 
vader zei ‘ga eerst maar eens buiten de deur 
kijken en dan kom je maar terug’. Vervolgens 
heb ik bij drie bedrijven gewerkt en daar heb 
ik veel geleerd.”
,,Ik heb meegemaakt dat je een nummer bent 
en de directeur zich elk jaar aan je voorstelde, 
omdat hij me niet kende. Ik heb geleerd dat 
je de gevoelens van het personeel aan moet 
voelen en je moet weten wat er speelt. Van elk 
personeelslid weet ik hoe het thuis reilt en zeilt 
qua privéleven. Dat vind ik heel belangrijk.”
,,Alle monteurs weten dat als er wat is, ze altijd 
bij me terecht kunnen. Als er een storing is, 
dan deins ik niet achteruit om er heen te gaan 
het te verhelpen. Dan voel ik me geen direc-
teur, maar personeelslid.”
,,Maar als er beslissingen moeten genomen 
worden, dan doe ik het’’, benadrukt Smeeïng. 
,,Op kantoor zitten we met vier man en zij 
hebben allemaal een ploegje onder zich, daar 
zwerf ik tussendoor. Vanaf half 6 ’s morgens zit 
ik op de zaak en maak soms lange dagen. Ik 
wil gewoon heel goed samenwerken met de 
mensen.”
Smeeïng groeide op in de binnenstad en 

begon bij KVVA met voetballen. ,,Veel oudere 
neven van me voetbalden daar ook. Als 
A-junior werden we onder Ron Paschedag 
kampioen en ben ik één jaar weggeweest naar 
De Glind. Daar werd Ron hoofdtrainer. Daarna 
keerde ik weer terug en haalde Fillie Kraak me 
naar het eerste.”
,,Een vaste plek had ik niet in het eerste. Het 
liefst speelde ik als aanvallende middenvel-
der, maar ik heb werkelijk op iedere positie 
gestaan, behalve op doel. Fillie zei wel eens 
dat ik de enige uit het team was die áltijd 
speelde, omdat ik overal uit de voeten kon.”
,,Al snel kreeg ik last van kraakbeenschade 
in mijn rechterknie. Op mijn 21e kreeg ik het 
advies te stoppen met voetballen. Daarna heb 
ik nog wel gerevalideerd bij de KNVB, maar 
heb nooit meer zelf gevoetbald.”
,,Toen mijn dochters bij Hooglanderveen 
gingen voetballen werd mij gevraagd of ik de 
trainingen wilde doen. Dat zag ik eerst niet 
zo zitten. Zelf was ik altijd een voetballer die 
altijd tot het gaatje ging en was verliezen geen 
optie. Dan is het anders als je ineens een groep 
meiden gaat trainen.”
Smeeïng liet zich toch overhalen en ging 
samen met Reinier Verschure aan de slag. Het 
werd een succes. ,,De meiden waren enorm 
fanatiek en we hadden er goede speelsters 
bij. We werden zes keer kampioen en haalden 
zelfs de hoofdklasse.”
,,In februari ging het mis tijdens de training. 
Vanwege mijn knie deed ik bewust altijd al 
weinig mee, maar nu wel omdat ik vond dat 
een oefening niet goed ging. Ik vroeg om me in 
te spelen, bij het wegdraaien scheurde ik mijn 
voorste kruisband af en is mijn meniscus op 
drie plaatsen gescheurd.”
,,Op 5 september word ik geopereerd. Dat is 
net na het AVK. Daar kan ik mooi nog komen 
kijken. Ik heb het bewust meteen na de bouw-
vak gepland, dan is het vaak wat rustiger op 
het werk.”
,,Zo’n operatie is vervelend. Ik zeg altijd ‘het 
is geen enge ziekte, maar iets dat kan herstel-
len’. Als je naar die knie keek, dan moest het 
ook een keer gebeuren. Gelukkig werden de 
meiden uiteindelijk wel kampioen. Dat ver-
zachtte de pijn toch weer wat.”Fo
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We hebben nog 
gedacht aan 
AFC KeistadAFC Keistad

Voetballen doe je met z’n allen. Elke speler heeft specifi eke talenten, van de
linksback tot aan de rechtervleugelspits. Keistad Advocaten vormt net zo’n 
groep specialisten. En ook wij zijn echte teamplayers die met vereende krachten 
presteren. Onze sterke kanten bevinden zich op het gebied van arbeidsrecht, 
contractenrecht, ondernemingsrecht, en personen- en familierecht. Wij hebben 
de perfecte match van aandacht en kennis in huis om jou verder te helpen.

Keistad Advocaten professioneel, persoonlijk en betrokken.
keistadadvocaten.nl  |  +31 (0)33 463 46 36  |  info@keistadadvocaten.nl

Heb jij een vraag?
Wacht niet tot blessuretijd en neem 
gerust contact met ons op. Wij staan 
altijd paraat om mee te denken. Ook 
als er nog geen acute problemen 
zijn, kun je bij ons terecht. 
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De hospitality tijdens het Intersport Van Dam Amersfoorts Voetbalkampioenschap 2023 wordt 
verzorgd door:


